

## **Styremøte 27/5-2021 ved Smestubrua**

**Tilstede:** Lisa Redford, Keith Redford, Knut Olufsen, Silje Iren Orli Gundersen, Knut Holager, Anders Nermoen

**Forfall:** Hans Magnus Monrad, Karl Jan Aanes og Randi Bang

### **1. Medlemsstatus og økonomisk status.**

Anders skriver til epostlista og ber om innbetalinger. Skaff oversikt og sende bare til de som ikke har betalt. Vi har per nå ca 17 000 kr etter alle betalinger er gjennomført.

### **2. Sjøppelrydding - status og vei videre**

Styret er godt fornøyd med årets innsats og ser frem til å starte opp igjen med sjøppelplukking når naturen trekker seg litt tilbake. Informert om SpillTech og automatisk innsamling av søppel. Anders hadde med Trond Lindheim på befarings ved Lillestrøm og Hvam (under E6). SpillTech er interessert.

### **3. Fremmedartsprosjektet - status, økonomi og plan for sommeren**

Styret vedtar oppstart av prosjektet og gir Keith, Guro og Randi den nødvendige støtten for at prosjektet kan gjennomføres slik de har foreskrevet.

- Møtoreferat fra dette prosjektet sendes til Anders N som kan sende videre til interessenter.
- Felles dropbox-mappe etablert av Lisa. Ta kontakt de som ønsker å delta i mappen.
- Lisa har fått innloggingsdetaljer og tar videre kontakt med Monika Olufsen for QR-kode.

### **4. Innkjøp og lagerplass for utstyr**

- Knut O har kjøpt inn utstyr – Randi har overført penger. Båten er betalt og hentet av John Ivar Rygge.
- Knut O tar kontakt med Hans Martin vedrørende plassering av båt.
- Vi har bestemt å kjøpe opplagshenger til kr 1 000. Forsøke å registrere den. Anders N tar ansvar.

### **5. Kraftverk.**

- Sideluke som åpner seg i elvekraftverkene i Hakadal. Nytt fra Løvenskiold.
- Brev fra NVE om hvordan vi kan gå videre, formelt, for å sørge for at energiproduksjonen foregår med minst mulig negativt miljøfotavtrykk.
- Anders N har ansvar om å be om møte med Løvenskiold for at vi kan snakke om løsninger.

### **6. Reversering av 'det store vanntyveriet' – informasjonssak og utredning**

Nivåheving i Trehørningen.

### **7. Nittedal planprosess - høringsbrev fra NE og vei videre**

Knut O kontakter Guro H mhp status for planprosessen. Noen deadlines før sommeren?

### **8. Rv 4 gjennom bygda. Samtale, informasjonssak. Sentrumsutvidelse og 'sløyfa' ut mot elva.**

**9. Kloakk ut av bygda.** Knut O tar kontakt med Guro H for å sjekke ut status. Vår invitasjon av oss selv til å ta del i beslutningsprosessen har ikke blitt besvart.

Knut Holager følger opp brevet han har sendt.

#### **10. Eventuelt**

- Prosjekt med NIVA, tilbakeføring av elva fra brua på Elvetangen og oppover. Knut O informerer. Legge ut stein og skape mer dynamikk.
- Friområde sør for Elvetangen. Mellom veien og elva er det et gammelt elveløp som vi ønsker å utrede hvorvidt skal re-etableres. Kan vi få vann gjennom dette området igjen? Til neste gang vil vi ta en tur og evt få med Karl Jan for å se på området. Rør på 50 meter tilstrekkelig? Evt søke penger for reetablering av naturområdet. Snakk med Niva og Leira/Nitelva vannområde v Line Gustavsen.